
 

  

ΕΡΩΤΗΣΗ
Αθήνα, 20/07/2020

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών           
Τoν κ. Υπουργό Υγείας
Τoν κ. Υπουργό Οικονομικών

             
ΘΕΜΑ: «Σοβαρές ελλείψεις σε ιατρικό προσωπικό στο νοσοκομείο Άμφισσας»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Έντονος είναι ο προβληματισμός των κατοίκων της ως άνω περιοχής για την κατάσταση
λειτουργίας του νοσοκομείου της Άμφισσας. Πρόσφατα δημοσιεύματα έκαναν λόγο για
μεταφορά  ετοιμόγεννης  γυναίκας  στο  νοσοκομείο  Λαμίας,  ελλείψει  εφημερεύοντος
γυναικολόγου.  Το  εν  λόγω  νοσοκομείο,  επίσης,  δεν  διαθέτει  δικό  του  παθολόγο.
Καλύπτει τα κενά με αποσπάσεις ιατρών αυτής της ειδικότητας από το Κ.Υ. Λιδωρικίου
και με μια ακόμα παθολόγο, που μετακινήθηκε από το ΙΚΑ. Σύμφωνα, δε, με τον τοπικό
τύπο,  η μια θέση παθολόγου, που έχει  προκηρυχθεί,  αρκετούς μήνες πριν,  είναι  σε
τελική  κρίση  και  αναμένεται  η  ολοκλήρωσή  της  διαδικασίας  για  να  τοποθετηθεί  ο
γιατρός, αν τελικά δεχθεί κάποιος να μεταβεί στην Άμφισσα. Άλλες δυο κενές θέσεις
παθολόγων,  όσον αφορά σε Συντονιστή – Διευθυντή Κλινικής  και  σε  Επιμελητή  Β’,
βρίσκονται, εδώ και αρκετό καιρό, δηλωμένες στο Υπουργείο Υγείας, αναμένοντας την
υπογραφή για την προκήρυξή τους. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Αληθεύει  ότι  τα  προβλήματα  υποστελέχωσης  στο  νοσοκομείο  της  Άμφισσας
δημιουργούνται λόγω του ισχύοντος οργανισμού στο εν λόγω ίδρυμα, ο οποίος μείωσε
τις θέσεις κατά 50%; Αν ναι, προτίθεσθε να προχωρήσετε σε αναμόρφωσή του; 

2. Προτίθεσθε να επιταχύνετε τις σχετικές διαδικασίες, προκειμένου να καλυφθούν τα
κενά  στο  ιατρικό  προσωπικό  και  να  επιτευχθεί  η  εύρυθμη  λειτουργία  του  ως  άνω
νοσοκομείου  αλλά  και  να  δημιουργηθούν  κίνητρα  για  μόνιμες  εγκαταστάσεις
νοσοκομειακών γιατρών στην Άμφισσα;

Ο Ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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